

Frequently Asked Questions

Q: What are the dates for my child to qualify for DLI Kindergarten?

- A: Kindergarten eligibility dates are 9/02/2018 - 9/01/2019.

Q: Can I fill in an application for both Mandarin, One Way Immersion sites?

- A: No, only ONE application can be submitted per student.

Q: What are the next steps after attending the Parent Meeting?

- A: Next steps are the lottery process (Rondo, Rosa Parks), notification letters get sent out, and attending the kindergarten orientation at your assigned school site.

Q: In the past, a classroom visit was required after attending parent meeting. Is this still a requirement?

- A: Yes, a classroom visit is a requirement as part of the application process for Rondo prospects this year.

Q: What are the average class sizes for the Mandarin Immersion program?

A: The average class size for the Mandarin Immersion program is 28 students.

Q: Do cousins count as siblings?

- A: No, in order to get priority for siblings, they need to be brothers/sisters.

Q: How will we be notified whether my child was accepted or not into the program?

A: Notification letters will be sent out in January 2023.

Q: How do you deal with English speaking students that struggle with Mandarin?

- A: The classroom teacher and school site provide additional support so please reach out to them.

中文沉浸式课程

常见问题



Q: 我的孩子有资格进入幼儿园的中文沉浸式课程的生日日期是什么时候?

A: 幼儿园学生的生日必须是 9/02/2018 - 9/01/2019。

Q: 我可以填写两间学校的申请表看看孩子会被哪一间学校取入?

- A: 不可以, 您只能选择申请一间学校的中文沉浸式课程。

Q: 参加完了这个会议接下来是什么步骤呢?

- A: 接下来的步骤是抽签过程 (Rondo, Rosa Parks, 寄出通知信然后在您指定的录取学校地点参加幼儿园迎新活动。

Q: 过去, 我们必须在参加完这个会议后进行课堂参观。这仍然是一个要求吗?

- A: 是的, 课堂参观将作为今年Rondo学生注册过程的一部分。

Q: 中文沉浸式课程的平均班级人数是多少?

A: 中文沉浸式课程的平均班级人数为 28 名学生。

Q: 堂弟妹算兄弟姐妹吗?

- A: 不, 仅有弟妹可以获得优先权。

Q: 我们将如何获知我的孩子是否被录取?

- A: 录取通知书将于 2023 年 1 月 13 日寄出。

Q: 您如何支持那些在中文方面遇到困难的英语学生?

- A: 老师和学校都会提供额外的支持和资源, 所以请与他们联系。

Frequently Asked Questions

Q: I know a new student must start the OWI program with Kinder, but since my younger child will be starting with Kinder, can I test-in my older child to be placed in a OWI classroom at that site if there is space available?

- A: Students ONLY enter the One Way Immersion program during their Kinder year of enrollment.

Q: Will state testing be both in English and Spanish?

A: No, State testing (starts in 3rd grade), will be only in English.

Q: Does my child have to be fluent in the targeted OWI language in order to be admitted to the program?

A: No, your child does not have to be fluent in the target language. Our program is based on having balanced classrooms with $\frac{1}{3}$ students having proficiency in English, $\frac{2}{3}$ students having proficiency in Mandarin.

Q: Will homework/home learning be both in English and the targeted language?

- A: For the Mandarin, One Way Immersion program, the homework/home learning is in both Mandarin and English.

One Way Immersion Sites:

Rondo School of Discovery
14977 Walters St.
Eastvale, CA 92880



Rosa Parks Elementary
13830 Whispering Hills Dr.
Corona, CA 92880



中文沉浸式课程

常见问题



Q: 我知道，新生必须从幼儿园开始进入中文沉浸式课程。如果有空位，我的幼儿园新生的兄弟姐妹是否可以经由测试也进入这个课程吗？

- A: 不可以。所有孩子都必须在 幼儿园 进入中文沉浸式课程。

Q: 州考会同时使用英语和中文吗？

A: 不，州考（从三年级开始）将仅使用英语。

Q: 我的孩子是否必须精通目标 OWI 语言才能被录取？

A: 不，您的孩子不必精通目标语言。我们的课堂人数，将有 $\frac{1}{3}$ 学生精通英语， $\frac{2}{3}$ 学生精通中文。

Q: 家庭作业/家庭学习是否会同时使用英语和目标语言？

A: 家庭作业/家庭学习同时使用中文和英语在家练习在学校学到的技能。

中文沉浸式课程学校:

Rondo School of Discovery
14977 Walters St.
Eastvale, CA 92880



Rosa Parks Elementary
13830 Whispering Hills Dr.
Corona, CA 92880

